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Pan
Wojciech Kiljańczyk
Przewodniczący Rady Miasta
 
Zgłaszam Interpelację w sprawie Odrzańskiej Drogi Wodnej.
Proszę o udostępnienie wszystkich dokumentów papierowych i elektronicznych dotyczących wymiany korespondencji w  sprawie Odrzańskiej
Drogi Wodnej. Jednym z celów  Ministerstwa Gospodarki Morskiej i Żeglugi Śródlądowej jest budowa Kanału Śląskiego. Jeden z wariantów
budowy kanału przebiega przez Rybnik. Proszę o przedstawienie stanowiska władz miasta Rybnika w związku z planem budowy Kanału
Śląskiego przechodzącego przez Rybnik.   Jakie jest stanowisko, jakie uwagi były i będę wnoszone do koncepcji budowy kanału, proszę
ponadto  o kopie całej korespondencji związanej z przedmiotową tematyką. Dla ułatwienia przypomnę, że tematem zajmują się:
Ministerstwo Gospodarki Morskiej i Żeglugi Śródlądowej, Zarząd Morskich Portów Szczecin-Świnoujście SA.
 
 
za uzyskane informacje bardzo dziękuję.
 
Łukasz Dwornik
radny Miasta Rybnika
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